

Dr. Henk C.E. Pijnenburg

**Bickerswerf 3
1013 KV Amsterdam
The Netherlands**

Date of birth: 11-10-1947 (11th October 1947)

Place of birth: Vught, the Netherlands

e-mail:

- hpijnenburg@upcmail.nl
- henkpiijnenburg47@gmail.com

CV

Dr. Henk C. E. Pijnenburg is clinical psychologist / psychotherapist and family therapist. From 1973 until 2003 he has worked as assistant professor at the VU University Amsterdam. Thesis (1998) 'Consensus between Therapist and Parents'. Besides his work at the university he has always been employed as a practitioner in the child- and youth psychiatry. Until October 2013 he has worked at the Bascule, Academic Centre for Child and Adolescent Psychiatry, Amsterdam. He is a member of the board of the Dutch NFTO, the NVRG.

CV

Dr. Henk C. E. Pijnenburg est psychologue clinicien - psychothérapeute et thérapeute familial. A partir de 1973 jusqu'à 2003 il a travaillé comme assistant professeur au VU Université Amsterdam. Sa thèse de doctorat (1998) 'Consensus entre Thérapeute et Parents'. A côté de son travail universitaire il a travaillé toujours comme clinicien dans le secteur de la psychiatrie pour l'enfant et l'adolescent. Jusqu'à octobre 2013 il était lié au Bascule, Centre Académique de la psychiatrie pour enfant et adolescent. Il est membre du Conseil d'Administration de NFTO de Pays Bas, NVRG.